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Zastępca Kanclerza 
Politechniki Śląskiej 
mgr inŜ. Ewa Mianowska 
w/m 
 
 
dotyczy: Sprawozdania z działalności socjalnej w roku 2007 i wykorzystania 
Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych za 2007 rok. 
 
 
 W przesłanym nam w dniu 9.04.2008 roku Sprawozdaniu z działalności 
socjalnej w roku 2007 i wykorzystania Zakładowego Funduszu Świadczeń 
Socjalnych za 2007 rok oraz informacją uzupełniającą z dnia 28.04.2008r.  
prosimy o: 
 
 1) wyjaśnienie: 

− róŜnicy w odpisie podstawowym na rzecz pracowników wynoszącym wg 
sprawozdania 9.681.441 zł. a danymi przedstawionymi w „Sprawozdaniu 
Rektora z działalności Politechniki Śląskiej w roku 2007” str. 123, 127, 
136 i 145 wynoszącej 9.773.821 zł. 

− co składa się na przychody z odpłatności uczestników od osób i jednostek 
organizacyjnych (poz.2 tabl. Przychody  ZFŚS) 

− jakie wydatki nie ujęte w sprawozdaniu finansowym ZFŚS za 2006r. 
obciąŜyły przychody roku 2007 kwotą 590.162,31 zł (róŜnica w poz.  
8 tabl. Przychody ZFŚS; 1500 000,00 – 909 837,69zł) 

− na jakiej podstawie obciąŜono wydatki roku 2007 ponownie kwotą 
65.861,95 zł.  za imprezę mikołajkową dla dzieci pracowników (poz. III  
1.5 oraz informacja uzupełniająca) skoro w sprawozdaniu Tabl. 1-2 
Przychody i wydatki z działalności socjalnej na rzecz pracowników  
w 2006 roku poz. XI d) wykazano dokładnie taką samą kwotę po stronie 
 „ Inne wydatki z ZFŚS.” 

2) gruntownej zmiany wymaga: 
finansowanie działalności ośrodków wypoczynkowych (CIS, Jastrzębia 
Góra), oraz ośrodka kolonijnego uczelni. 



Dotychczasowy sposób finansowania bieŜącej działalności w/w ośrodków 
zwalnia kierownictwo tych ośrodków z działań marketingowych  
skierowanych na efektywniejsze ich wykorzystanie. Skutkiem tego jest 
niskie wykorzystanie tych ośrodków (CIS w ~28%, Jastrzębia Góra 
~50%). Ze względu na fakt, Ŝe z ośrodków tych w znacznym stopniu 
korzystają równieŜ osoby spoza Politechniki Śląskiej dotychczasowy 
sposób finansowania powoduje, Ŝe z Zakładowego Funduszu Świadczeń 
Socjalnych Politechniki Śląskiej korzystają równieŜ osoby nieuprawnione. 
W istocie jest to ukryta dotacja ośrodków, a nie pracowników Uczelni.  

3) Za niedopuszczalne uwaŜamy przekazywanie wpłat za wynajęcie Sali 
konferencyjnej w Ośrodku CIS na konto ogólnouczelniane, poniewaŜ 
oznacza to w rzeczywistości dofinansowywanie działalności Uczelni  
z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych. 

 
Nasze powyŜsze zastrzeŜenia nie mogą być podstawą do ewentualnego 

wstrzymania przyjmowania wniosków na wczasy pracownicze (-„grusza”)  
w bieŜącym roku. 

 
 
 
       Z powaŜaniem 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Do wiadomości: 
- Kierownik Działu Socjalnego  
  mgr inŜ. Piotr Jurkiewicz 
- Rada ZNP 
 


